
Takže Facebook vědomě znásobuje šíření těch dezinformací? 

Facebook má zájem na tom, aby na jeho aplikaci lidé trávili co nejvíce času, a k tomu jim slouží 

právě dezinformační obsah, který je mnohdy velmi emotivní a vyvolává úzkost a obavy. To mu 

zvyšuje takzvaný engagement, což je přímá interakce uživatele s daným serverem a s jeho 

obsahem. 

Největším zlem a šiřitelem dezinformací nejsou ruské servery a ruské trollí farmy, ale je to 

algoritmus sociálních sítí. Facebook byl vytvořen a pracuje jako platforma pro manipulaci s 

vědomím lidí v obrovském měřítku. 

A to víte, nebo si to jenom myslíte? 

Samozřejmě že to tak je. Víte, jak funguje Facebook, odkud bere peníze? Z reklamy. Nemá 

příjem z toho, že spojuje lidi. A když spojíte reklamu a dezinformace, bude se to šířit ve velkém. 

 

 

 


